



Translation

KUWAIT MUNICIPALITY
P.O. Box: 10 Kuwait – Safat 13001
Tel.: 22449001
Website: www.municipality.gov.kw

Ref.: 5673/12/2016/B.K

Dear Mr. Deputy Minister of Education

After Greetings,

Subject: Disclosure of the building intended to be exploited by **Al Noor Educational Services Est.** as the headquarters of a new school with an Indian system under the name of (New Gulf Indian Private School) in Mahboula Area.

Attachments:

1. A copy of your letter No. (7298) dated on 31/12/2015.
2. A copy of the Ahmadi Governorate Municipality branch letter No. (3688) dated on 21/2/2016.
3. A copy of the sketch of the site.

With reference to your writing (attached) on the above subject, which includes your request to disclose the building intended to be exploited by **Al Noor Educational Services Est.** to allow them to open a new school with an Indian system under the name of (New Gulf Indian School) - (Kindergarten and Primary)) in Mahboula Area, to indicate the extent to which it can be specialized for the required educational use and its validity and shown on the attached sketch in yellow.

We would like to inform you that the field disclosure has been done and it turns out that the building (the school) consists of (basement + ground + first floor + second floor), which is identical to the engineering licenses and apparently sound construction and there are parking spaces in front of the property and there are no violations.

This is for your information and awareness of the necessary procedures according to your regulations.

Sincerely,

/sealed/

/sealed/

Director General of the Municipality
/signed/



Handwritten signature in green ink.

MR. PRADAP FELIX M.A., M.Ed
PRINCIPAL
NEW GULF INDIAN SCHOOL
STREET-114, BLOCK-1
MAHBOULA - KUWAIT



توقيع
Signature

توقيع
Signature

KUWAIT MUNICIPALITY

P.O.Box: 10 Kuwait - Safat 13001

Tel.: 22449001

Website: www.municipality.gov.kw



بلدية الكويت

ص.ب: 10 الكويت - الصفاة 13001

هاتف: 22449001

الصفحة الإلكترونية: www.municipality.gov.kw

Ref: الإشارة:

Date: التاريخ: 2016/2/21

ب. 4/2016/121

5673

المحترم.

السيد/ وكيل وزارة التربية

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: الكثف على المبنى المراد استغلاله من قبل شركة مؤسسة النور للخدمات التعليمية كمقر لمدرسة جديدة ذات نظام هندي تحت اسم (مدرسة الخليج الهندية الجديدة) بمنطقة الميبرلة.

المرفقات:

1. صورة عن كتابكم رقم (7298) المؤرخ في 2015/12/31.
2. نسخة عن كتاب فرع بلدية محافظة الأحمدية رقم (3688) المؤرخ في 2016/2/21.
3. نسخة عن كروكي الموقع.

بالإشارة إلى كتابكم (المرفق) بشأن الموضوع أعلاه والمتضمن طلبكم الكثف على المبنى المراد استغلاله من قبل شركة مؤسسة النور للخدمات التعليمية للسماح لهم بفتح مدرسة جديدة ذات نظام هندي تحت اسم (مدرسة الخليج الهندية الجديدة) - (رياض الأطفال والابتدائي) بمنطقة الميبرلة وبيان مدى إمكانية تخصيصه للاستعمال التعليمي المطلوب وصلاحيته والمبين على الكروكي المرفق باللون الأصفر.

نرد إفادتكم بأنه قد تم الكثف الميداني وتبين أن المبنى (مدرسة) مكون من (سرداب + أرضي + أول + ثاني) وهو مطابق للرخص الهندسية وسلم إنشائيا ظاهريا ويوجد مواقف سيارات أمام العقار، ولا يوجد مخالفات، يرجى العلم وإجراء اللازم وفق الأنظمة المتبعة لديكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

مدير عام البلدية



MR. PRADAP FELIX M.A., M.Ed.
PRINCIPAL
NEW GULF INDIAN SCHOOL
STREET-114, BLOCK-1
MAHBOULA - KUWAIT



Scanned with CamScanner